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من از انتقال آن افراد به کهریزک بیخبر بودم؛
رادان: از عملکردم در وقایع ۸۸ پشیمان نیستم 

احمدرضا رادان٬ ميگويد از عملکرد خود در وقایع سال ۱۳۸۸ پشیمان نیست٬ بازداشتگاه کهریزک جای
«اراذل و اوباش» بود و در آنجا به آنها خوش نمیگذشت و غیر از اراذل و اوباش کس دیگری نباید به

کهریزک میرفت و من از انتقال افراد دیگر به کهریزک بیخبر بودم.
بخشي از اظهارات جانشین فرمانده نیروی انتظامی  را در زير ميخوانيد:

      

  

...تا زمانی که فرمانده تهران بزرگ بودم دقت میکردم که چه کسی باید به کهریزک برود زیرا آنجا به
آنها خوش نمیگذشت، کهریزک جای اراذل و اوباش و مواد فروشها بود، آنجا شرایطی بود که به آنها
خوش نمیگذشت و همه چیز برای آنها فراهم نبود، این شرایط به گونهای نبود که آنها بخواهند دوباره

به آنجا برگردند، غیر از اراذل و اوباش هیچکس دیگری نباید به کهریزک میرفت. در زمان فتنه من از
انتقال آن افراد به کهریزک بی خبر بودم، چون کهریزک جای آنها نبود؛ آنها افرادی فریب خورده بودند و
حتی آنهایی که در فتنه فعال بودند، بعد از وقایع کهریزک هجمههای زیاد به ناجا شد که بعدا مشخص شد

ناجا در قضیه کهریزک مقصر نبوده است.

  

...در ایام فتنه چند بار در تلویزیون اعلام کردیم که کارتان قبیح است و آنها از خط قرمز عبور
میکردند، برخورد ما در برابر جرم آنها کم بود تا زمانی که دیگر از خط قرمزها عبور کردند؛ ما با کسی

تعارف نداریم، تا وقتی که زنده باشم اجازه عبور از خط قرمزها را به کسی نمیدهیم و در این بحث
قطعا جای شکی نیست. خانوادهام آمادگی و پذیرش زندان رفتن من را داشتند چراکه کارهای من برای

حمایت از ولی زمان بود.

  

...ابوذر وقتی که به ربذه رفت برای حمایت از ولی رفت؛ اگر زندان هم میرفتم خودم و خانوادهام
خوشحال بودیم چون برای حمایت از ولی زمان این کار را انجام داده بودم، در ایام فتنه 88، روزها من
میرفتم در خیابانها و با فتنه گران برخورد میکردم و شبها برای بازجویی و پاسخگویی میرفتم؛ این

سبب شده بود که عزمم راسخ تر شود، در همان زمان توسط غربیها تحریم شدم و این من را
خوشحال تر کرد چراکه تلاش آنها با فتنه گران را در یک راستا میدیدم.

  

...هیچ زمان از عملکرد خودم در فتنه 88 پشیمان نیستم و اگر بازهم باشم و بازهم فتنهای باشد دوباره
برخورد قاطع میکنم، من به خودم میبالم در نیرویی خدمت میکنم که در ایام فتنه هیچ کدام از

نیروهایش دچار تعلل نشد و جلوههای ویژهای را از بچهها دیدم که فقط در جنگ میشود گذشت، ایثار و
صبر آنها را دید.
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...بچههای ناجا فشار و هجمه زیادی را از جاهای مختلف تحمل کردند و شرایط سختی را گذراندند،
عملیات روانی زیادی روی آنها بود، در شرایط سختی بودند که انسان شرمنده میشود چون برخی از

آنها 8 ماه در خیابان خوابیده بودند، آن روزها غرور انگیز بود و تجربه ای رابه ما داد که حتما این تجربه
به راحتی به دست نمیآمد؛ توانمندیهای زیادی را به ما داد، در زمینه سایبر، همافزایی با نیروهای بسیج

و وزارتخانه خیلی بالا رفت و تجربههای زیادی را کسب کردیم.
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